
Bestyrelsesmøde d. 16/3-25

Tilstede:
Peter, Annzi, Karin, Marie og Maram

Valg af ordstyrer og referant: 
Annzi - ordstyrer
Maram - referant 

Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden er godkendt. 

Nyt fra formand: 
Afgørelsen fra vej og ejendoms center er kommet, vi skal ikke plante træer lige 
nu. Status på beplantning er først afgjort hvis/når cykelstien bliver etableret. 

Generalforsamlingen: 
Flere fra hus udvalget kommer og gør klar med både stole og borde. 
Der er 16 der har meldt sig til. 4 har meldt fra. 
Marie er igang med at skrive formandsberetningen, hvor b.la. Biodiversitet er i 
højsædet. 

Processen omkring udlejning af fælleshuset: 
Fremadrettet vil proceduren være således: Når nogen forlader bestyrelsen, skal 
koder og diverse slettes og de nye medlemmer i bestyrelsen bliver sat ind i 
tingene. Der dannes ydermere nye koder til alle mails.
Selvom der er lukket ned for sæsonen skal der svares på henvendelser på 
fælleshusmail vedr. ønsket om leje af fælleshuset. 

Fællesarbejdsdag og planlægning af disse: 
Inden sæsonafslutning skal arbejdsdage for det efterfølgende år planlægges. 

Evt. 
Der er etableret et udendørs kraftstik, så man har el til f.eks. madvogn osv. Da 
det har været for bøvlet at sammensætte flere ledninger, som folk kunne falde 
over, samt relæet slog fra, når det ikke kunne klare det. Det problem er løst nu.

Hilsen Maram




